

救恩堂将在今年 13/10 选出 2025-2027 年的长执会成员，候选人包括：李法平牧师、谢顺发长老、梁志燊执事、谢伟健执事、林坚忠执事和岑伟义弟兄。今天的周刊先刊登谢伟健执事、林坚忠执事和岑伟义弟兄的简介。下主日刊登李法平牧师、谢顺发长老和梁志燊执事的简介。



我是伟健，至今担任教会的财政，并且成为主理崇拜的执事已经三年了。

2021 年（后冠病时期）我被裁员 - 虽看似损失的事，却成了上帝改变我生命中心的转折点。虽然我到另间公司工作，但上帝让我在那 3 年里比以前更深的领悟到事奉的重要性。这的确让我重新振作。我更深入体会服侍信徒团体的意义，而这不单单限于在教会扮演行政/财政的角色。服侍也包括抽出时间聆听，沟通，与祷告。靠着主的恩典，我希望能在这方面腾出更多时间来服侍。

教会人口的改变，领袖的更换，以及教会的灵命所需都是我想继续在长执会服侍的动力。我期望教会能更真诚地团契，例如能够自由地分享个人的忧虑和属灵的挣扎，（并不害怕被他人论断），真诚地、持续地为彼此代祷。同时，我希望大家能更不拘束，大胆地分享福音，带领其他人来到教堂。为了这缘故，请为我能够谦卑、耐心地事奉上帝和服侍众弟兄姐妹祷告，也与我一起祈求上帝使我们教会在主里成长，灵命更丰盛。

我在今年初因一些争议而辞去了会计的工作。若主愿意，我将加入一间医疗公司做治疗助理，因我在 7 月份完成了治疗科系的课程。我希望藉着这份工作帮助那些因疾病或受伤而健康受影响的人。

I am Oei Kiang, and I currently serve as the treasurer in the Church as well as the deacon in charge of worship in the last 3 years.

Having been laid off in late 2021 (post-covid), what seemed like a loss turns out to be God redirecting my focus in life. Though I continued working in another company, God has opened my eyes in the last 3 years to see the importance of ministry work, much more than the years before. It's a re-awakening. I began to understand more of what it means to serve the community of believers beyond teaching and fulfilling the

administrative/accounting role in the church. It involves time in listening, communicating and praying. By the grace of God, I hope to spend more time in this area of work.

The demographic change in our Church, leadership transition, and spiritual needs of the Church are some of the reasons that motivate me to continue to serve as part of the leadership team in the Church. I long for our church to be more authentic in our fellowship, i.e., being able to share more freely about our concerns, spiritual struggles (without fear of being judged) and consequently praying earnestly for one another. At the same time, I hope each of us will be less inhibited but bold to share the gospel of our Lord as we seek to invite others to join us in Church. To this end, please pray for me to serve God and fellow believers with humility and patience, and pray along with me that God will grow and prosper our Church spiritually.

I left my accounting job early this year amidst some controversy. God willing, I may soon join a healthcare entity as a therapy assistant, having completed a therapy support course in July. I hope through this work, I can provide some practical help to some whose health has been debilitated by sickness or injury.



坚忠执事：

在教会事奉了一个任期，我很乐意与大家分享我目前的工作，我对救恩堂的期望，以及弟兄姐妹能为我代祷的事项。

我现在仍是新加坡青年归主协会（SYFC）全职员工。自 2021 年起，我已将领导棒子移交，而我现在的职责包括了教导，指导，解决困难，以及新的领导层分配给我的工作。我也和一些学习能力较弱的初级学院生会面，教导他们。这样，我能继续有个与年轻人接触的平台。

当我周末不在救恩堂教导时，我大部分时间会到其他堂会讲道，而这些教会大多数是中小型的。与他们的服事可以追溯到我开始全职服事的时期；我一直都想支持并鼓励他们，因他们也面对着与我们相似的人力上的问题。

在救恩堂，我负责策划讲台的程序、讲道、查经班和儿童事工。身为长执会的成员，我也参与跟进教会的不同事工，并且以个人以及小组的形式服侍教会的弟兄姐妹。最近，我也被分配参与教会青少及年轻人的事工。

我最大的期望是救恩堂能如圣经所教导的，成为跨世代以基督为中心的教会；把福音传给非信徒，以神的话建立信徒，支持年长者及年轻人通过跟随耶稣而有能力领导教会。这是大家能为教会以及我的事奉代祷的其中一个事项。

在我们事奉的当儿，我们也需要弟兄姐妹的祷告、鼓励和参与。我们是基督的身体，每个肢体都重要，而基督是我们的头。

在个人方面，请为我的智慧、爱心和耐心祷告，让我有智慧将上帝的话语应用在各事工、思想、事奉、沟通和生活上。也为我在忙与事奉上帝时在家中能扮演好丈夫和父亲的角色代祷。

From Dn. Chien Chong.

After serving in the Session for one term, it is good that I give an update of what I'm currently doing as well as share about my aspiration for Grace church and things you can pray for me.

I'm currently still serving as a full-time staff in SYFC. I have handed over my leadership role since 2021 and my current role involves teaching, mentoring, problem-solving as well as doing what the new leadership team assigns me to do. I also meet with and help some JC students who are weaker in their studies in the school setting so that I can still have a direct ministry platform to reach and minister to young people

On most weekends when I'm not teaching at Grace, I'm usually preaching at other churches, many of whom are small to medium sized churches. My ministry with them goes back to when I started full-time Christian ministry; the intent has always been to support and encourage them because they face similar manpower challenges like us.

At Grace, I'm involved in pulpit planning and preaching as well as Bible Class and children ministry. My role as a session member would also involve me in following up on different church matters and programs as well as ministering

to different Gracians personally or in small groups. Recently, I've also been assigned to look into the church youth and young adults ministry

My biggest aspiration for Grace is that we become the kind of inter-generational Christ-centered church as taught in Scripture; where we reach out to unbelievers with the gospel and build up believers in His Word, where the older is supported and the younger empowered to lead the church by following Jesus. This is one area you can also pray for the church as well as for me in my ministry.

As we serve, we need all your prayers, encouragement as well as involvement. We are the body of Christ; every part matters and Christ is our Head.

Personally, please pray for me that I can be wise, loving and patient; that I can apply God's word wisely in the different areas of ministry as well as in the way I think, serve, relate and live. Pray also that I can continue well in my role as a husband and father at home amidst the busyness of serving the Lord.



大家好，

我是岑伟义，约拿单。稍微自我介绍：我在一个基督化家庭里成长，从小就在信仰上有许多的接触。直到我中二那年（2008 年）才真正了解到跟随基督到底意味着什么。从那时起，我踏上了门徒的道路，并在 2012 年受了洗。

我在 2018 年年初开始定期出席救恩堂崇拜，2019 年年末成为会友。你或许曾见过我在各个岗位上事奉，包括招待、查经班、布道和宣教，最近我也参与敬拜的事工。

谈到事业，我的开场白通常是“我从事美容和健康行业”。接着就让人猜猜我的工作性质，常常会有许多有趣的猜测：美容师、护肤顾问；以及一些更合理的猜测，例如研发或销售和营销员。事实上，我的工作并没那么有

趣：我是一名律师，目前担任内部法律顾问（也就是说，我的工作范围就是处理我公司的法律事务）。

我为教会的祷告是我们成为一个以基督为中心、充满关怀和富有同情心的群体，随时准备好服事我们的救主。为此，我从伦敦 Metropolitan Tabernacle 教会得到灵感，那教会的独特是她持守着“工作中的教会”之概念。这是 Met Tab 对此概念的描述：“这意味着所有真正的信徒都尽可能的事奉主，合一参与荣耀上帝的活动。以此为重点，教会可以进行大规模的布道工作、主日学事工等等。基督徒不只是‘礼拜天的听众’，而是一群为主忠心、委身的仆人。”我也祷告，我们大家都以“工作中的教会”之概念同心服事，使救恩堂成为传福音更有效、更造就人的教会。

我们当中有许多人，为了荣耀上帝非常乐意并不住的付出和服事，无论是在台前或在幕后，这让我深受激励。我祈求我们能够继续如此行，使大家都相互鼓励。由于我是新手，请求大家宽待我并为我代祷，我也信靠上帝并靠祂得力量和智慧。也让我们同心祷告，这不会成为一项使我感到疲累的职责，而能在这岗位上一直喜乐的服务上帝。最后，即使是简单的表示关心，你的举动也将大大减轻我的负担。作为一群信徒，让我们继续在我们的救主耶稣基督的恩典和知识中成长。愿荣耀归于祂，从今时直到永远。

Hi everyone,

I'm Jonathan/Jon/Jon Sam. A bit about myself: Growing up in a Christian family, I was surrounded by the faith from a young age. However, it wasn't until Secondary 2 (in 2008) that I truly understood what it meant to follow Christ. I have been on this journey of discipleship ever since, and was baptized in 2012.

I started attending Grace church regularly in early 2018 and became a member in late 2019. You might see me around serving in various ministries like ushering, Bible class, evangelism and missions, and recently, worship.

On the professional side of things, I usually like to start introductions by saying that I work in the beauty and wellness industry. I then give people a chance to guess what they think I do, and that's when I get very interesting guesses — beautician, skincare consultant; and some more plausible guesses like R&D or sales and marketing. In reality, my work is far less

interesting — I am a lawyer by training, and currently work as an in-house legal counsel (meaning to say that I'm employed by my company to handle their legal matters).

My prayer for our church is that we will be a Christ-centred, caring and compassionate community, always ready to serve the Saviour. For this, I take inspiration from the Metropolitan Tabernacle in London which holds to the concept of the “working church” as a distinctive. Quoting from the Met Tab's own description of this concept, this “means that all true believers serve the Lord, if it is possible for them to do so, joining together in activities to bring glory to Him. With this emphasis a church may carry out large outreach efforts, Sunday School ministry, and so on. Christians are not just a ‘Sunday audience’, but a company of committed, dedicated workers for the Lord.” It's also my prayer that with all of us serving together in the manner envisioned by the “working church” concept, Grace church will become more effective in evangelism and edification.

In line with this, I have been greatly encouraged by the many of us who so readily and consistently contribute and serve for the glory of God, whether visibly or in the background. I pray that this will continue on into the future for our mutual encouragement. As I am new to this, I also seek your grace and prayers as I trust God and find strength and wisdom in Him. Do also join me as I pray that this will never become a tiresome duty, but it will always be a joy to serve God in this manner. Finally, something as simple as taking time to check in would go a long way to lighten the load. As a community of believers, let's continue growing in the grace and knowledge of our Lord and Savior Jesus Christ. To Him be the glory both now and to the day of eternity.

(感谢馨宇姐妹和蹇宇姐妹的翻译, 庭俐姐妹和玉香理事的校对)